
Győrffy Balázs

A Nemzeti Agrárgazdasági Kamara elnöke, országgy ű lési képviselő .

1979-ben született Pápán. Felsőfokú tanulmányait a Pécsi Tudományegyetem

Közgazdaságtudományi, valamint Állam- és Jogtudományi Karán végezte . 2006 őszéig a

Mezőgazdasági és Vidékfejlesztési Hivatal veszprémi kirendeltségének munkatársa, 2006-201 4

között szülőfaluja, Nemesgörzsöny polgármestere volt . 2007 óta a Veszprém Megyei Gazdakörök

Szövetségének elnöke, 2009-tő l a Magyar Gazdakörök és Gazdaszövetkezetek Szövetségének

alelnöke. A 2010-es, a 2014-es és a 2018-as országgyűlési választásokon is parlamenti

mandátumot szerzett. 2013-tól a Nemzeti Agrárgazdasági Kamara elnöke, erre a tisztségre

2017-ben 5 évre újraválasztották .

Gyakorló gazdálkodó, családi gazdaságában szántóföldi növénytermesztéssel foglalkozik .

Nős, egy gyermek édesapja .
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